

《单词百科:misidentification是什么意思?misidentification怎么发音?misidentification的解释和用法》

英语单词misidentification是什么意思?misidentification怎么读?misidentification怎么发音?简答网为您整理了misidentification的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



misidentification怎么读

misidentification的读音:[mɪsɪdɛntɪfɪ'keɪʃən]

misidentification的意思

1、n.错误辨识;误认;错误识别;错误鉴定;

misidentification的双语例句

1、Judicial Judge on Misidentification in Trademark Infringement

商标侵权中混淆的司法判定

2、 But misidentification happens to Noctiluca red tide occurring on 16th July, 2001. In the end, the paper points out the future work concerning red tide airborne hyperspectral remote sensing detection, red tide dominant species airborne hyperspectral identification and extraction of red tide biomass distribution feature.

最后，就赤潮航空高光谱遥感发现检测、赤潮生物优势种类航空高光谱识别和赤潮生物量分布特征航空高光谱提取等3项技术的完善，提出了需要进一步开展的研究工作。

3、 The Trademark Office shall reject and not approve any application for the assignment of a registered trademark that may cause misidentification, confusion or other harmful effects.

对可能产生误认、淆或者其他不良影响的转让注册商标申请，商标局不予核准，予以驳回。

4、 In fact the word comes from Afrikaans (via Dutch) and the animal was given the name because of a misidentification.

实际上，这个词来自南非荷兰语（通过荷兰），这种动物是因为误认而得名的。

5、 By using temporal redundancy, upper and lower bounds of process measurements are added in the modified SICC method to avoid the misidentification of gross errors.

改进后的算法利用时间冗余性，通过加入对过程测量变量的上下限约束，避免了显著误差的误判。

6、 The results of this study that: (1) the cutoff point method has the best performance that it can identify all the outliers without misidentification;

结果表明：（1）截断点法对光谱数据异常值具有较好的判断性能，异常值几乎都能被正确识别出来，且基本上无发生误判情况；

7、 This thesis investigates two key problems that hinder the development of damage assessment, including misidentification and solution difficulty.

本文围绕阻碍损伤识别发展的两个关键问题：损伤误判问题和求解困难问题开展研究工作。

8、 Misidentification is perhaps an understatement here.

误认在这里也许是一种轻描淡写。

9、 Only when the conditions that trademark identifications are identical or similar and that the goods upon which the trademark identifications are used are also identical or similar are both met can the misidentification between trademarks be determined and the fact of trademark infringement be established.

只有同时符合商标标识相同或相似及使用商标标识的商品也相同或相似时， 商标之间的混淆才能确定， 商标侵权事实才得以认定。

10、 However, after eliminating the misidentification, the error rate is only 0.9% compared with the drainage system derived from topography at a scale of 1 : (100 000).

经过剔除冰川覆盖区误判以后的水系再与来自1 : 100000地形图的水系长度相比， 误差仅为0.9% ；

11、 The main influential indicator of the object of misidentification is trademark notability.

混淆的对象的主要影响因素就是商标的显著性。

12、 The data showed that the patient performed binding tasks poorly, in which the number of illusory conjunctions was greater than that of feature misidentification.

这些结果表明， 顶叶在视觉特征捆绑中起重要作用， 这种影响作用很可能与空间注意有关。

13、 The existence of likelihood of confusion separates the relationship between the trademark and the merchandise or service, and leads to the source mistaken or misidentification when the related public are purchasing merchandise or choosing service.

混淆可能性的存在割裂了商标与商品或服务之间的联系， 导致相关公众在购买商品或选择服务时发生了来源误认或关系误认， 使商标指示商品或服务来源的基本功能被破坏。

14、 But, in this example, the order of the optional arguments is more a nuisance than a benefit and their positions are easily confused, which can lead to subtle errors of misidentification.

但是， 在这个例子中， 可选参数的排序与其说是一个有利条件， 倒不是说是个麻烦， 它们的选项很容易被搞混， 这会导致微妙的身份识别错误。

以上是简答网为您整理的misidentification怎么读的相关信息， 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于misidentification的用法、misidentification的释义、misidentification

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/misidentification>

